
Protokół Nr  LXII/2014 

z  sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 
10.04.2014r.   o godz. 20,00 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Krzysztof Mucha  otworzył sesję i po powitaniu 
radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha przedstawił porządek obrad LXII sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki . 
Przewodniczący zaproponował wprowadzenie w trybie nagłym (par.21 ust.1 
Regulaminu Dzielnicy IX) do porządku obrad w punkcie 3.2.  projektów uchwał 
przygotowanych przez Zarząd Dzielnicy IX tj: 

3.2.3. w sprawie:  korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do   Wieloletniej Prognozy Finansowej i 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 
planowanego przez Radę Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek 
Fałęcki do realizacji w latach 2012 - 2014. (chodnik w 
ul.Turonia). 

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  12 głosów 
przeciw -    0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 

3.2.4. w sprawie : wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 
do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez 
Radę Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki do realizacji w 
latach 2012 - 2014. (chodnik w ul.Zdunów). 

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  12 głosów 
przeciw -    0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad ( załącznik do n/n protokołu) : 
„za”      –  11 głosów 
przeciw -    0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
 
 



Ad.3.1. 
Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki za 
okres od 1.01.2013r. do 31.12.2013r. zostało załączone do każdego porządku 
obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy IX Maria Słobodzian odczytała 
protokół Komisji z kontroli działalności Zarządu Dzielnicy IX za okres od  
1.01.2013r. do 31.12.2013r. 
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie: przyjęcia sprawozdania z działalności 
merytorycznej i finansowej Zarządu Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki za 2013 
rok.  
Na sesje przybyła 1 osoba radna Karolina Konior – Świerta. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Głos zabrał Radny Marek Kocajda – poinformował zebranych ,iż będzie głosował 
przeciw przyjęciu sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy IX za 2013r , 
ponieważ: 
1/ Przewodniczący Rady Dzielnicy IX nie zareagował na zmianę granic Dzielnicy IX. 

Radni Dzielnicy  nie zostali poinformowani, o tym,  że są proponowane zmiany 
granic. 

2/  Zarząd Dzielnicy  nie informuje  radnych o spotkaniach organizowanych w ZIKiT,     
   dotyczących odbiorów  ulic, uzgodnień, wykonania ulic. 
3/  Brak nadzoru nad remontami , dot. to np. remontu ul.Żywieckiej oraz      
    ul.Zbrojarzy ( na ulicach  stoi woda).  
4/ Zarząd  małą  wagę przykłada do  problemu odprowadzania  ścieków z  
    ul.Do Wilgi – brak nacisku na MPWiK. 
5/ Brak myślenia gospodarczego – przykładem jest remont ul.Cegielnianej     
   (wykonano remont, po czym ulicą przejeżdżał ciężki sprzęt  do terenu budowy).  
6/  Zarząd nie wystosowuje pism do instytucji, chociaż Komisje przygotowują   
    projekty pism. 
7/Merytoryczne zaniedbania odnośnie Regulaminu i Statutu. Zarząd nie przestrzega   
  Statutu ani Regulaminu Dzielnicy   np. godzina  dzisiejszej  sesji została zmieniona   
  i  przekazana radnym 2 dni przed sesją. Przewodniczący nie odpowiada na     

wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy IX.  
8/  Przewodniczący Rady bez podania przyczyny odracza sesję. 
9/ Przewodniczący Rady nie dekretuje pism do odpowiednich Komisji Rady  
    Dzielnicy. 
10/ Brak współpracy z Komisją  ds. Informacji Rady Dzielnicy IX , przede wszystkim  
     członka Zarządu , który ma odpowiadać za kontakty z Komisją - „nie  
     współpracuje z Radnym Markiem Kocajdą”. 
     Radny był wtedy Przewodniczącym Komisji d.s Informacji. 
11/ Odmowa przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy przegłosowania dwóch  
    wniosków wniesionych przez Komisję d.s Informacji. 
 
Głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – odniósł się do punktu 
dotyczącego  odprowadzania ścieków - ul.Do Wilgi. 
Zarząd Dzielnicy w temacie jw. wystosował pisma do MPWiK. Jest w stałym 
kontakcie z mieszkańcami - zadanie jest rozpoznane i monitorowane przez Zarząd 
Dzielnicy na bieżąco . Zadanie jest  dwuczłonowe tj. problem dotyczy ul. 
Hoffmanowej oraz odc. od ul.Do Wilgi i zakrętu do ul. Hoffmanowej. 
MPWiK rozwiązuje problem , wykonany został projekt sieci ogólnospławnej do 
kolektora w okolicach „Armatury”. 
Na bieżąco monitoruje w MPWiK w/w temat Radna Renata Grotowska, która w  
uzupełnieniu powyższej wypowiedzi udzieliła wyjaśnień. 



Przewodniczący Krzysztof Mucha – zwrócił uwagę ,że zostało wykonane 390 
metrów kolektora w ul.Zdunów , 450 m głównego kolektora od „Solvay Parku” do 
ul.Orzechowej jest w trakcie budowy, został  ogłoszony termin przetargu na 
rozbudowę sieci kanalizacyjnej w ul.Orzechowej i Jeleniogórskiej. 
Przewodniczący od dwóch lat załatwia w/w sprawy oraz informuje Radę. 
 
Radna Karolina Konior – Świerta – poruszyła temat zmiany granic Dzielnicy IX. 
Zwróciła się z pytaniem do Zarządu  jakie są możliwości  i czy Zarząd ma jakieś 
narzędzia aby wnieść protest w tym temacie.  
 
Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – Zarząd przekaże temat do Komisji 
Rady Dzielnicy , z prośbą  o przygotowanie materiałów zapisujących stanowisko 
komisji nt.  przywrócenia granic Dzielnicy IX sprzed 12 marca 2014r.  
Na podstawie powyższego Zarząd Dzielnicy przygotuje formę prawną  projektu 
uchwały, który będzie odpowiadał zapisom nowego Statutu Dzielnicy. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Jan S.Pietras, Karolina Konior – Świerta, Anna 
Świerta, Ewa Nowak. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności merytorycznej i finansowej Zarządu  
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki za 2013 rok : 
 „za”      –  10 głosów 
przeciw  -   1 głosów 
wstrzymało się – 2 głos 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.3.2. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha poprosił o przedstawienie projektów uchwał 
Zastępcę Przewodniczącego Jana S.Pietrasa. 
Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie:   
delegowania  radnych. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Władysław Batko, Jan S.Pietras, Marek Kocajda, 
Ewa Nowak. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  12 głosów 
przeciw  -   1 głos 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
Radny Marek Kocajda – zgłosił „votum separatum” do w/w uchwały , uważa, że 
podjęta uchwała nie jest zgodna ze Statutem Dzielnicy IX. 
Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie:  
rezygnacji Radnego Marka Kocajdy z członkostwa w Komisji d.s. Informacji  Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

Przyjmuje się rezygnację Radnego Marka Kocajdy z członkostwa w Komisji 
d.s. Informacji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 
 
 



Przewodniczący Krzysztof Mucha otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Jan S.Pietras, Marek Kocajda. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –   9 głosów 
przeciw  -   4 głosy 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie:  
korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do   Wieloletniej 
Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 
inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki 
do realizacji w latach 2012 - 2014. (chodnik w ul.Turonia) 
Przewodniczący Krzysztof Mucha otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Ewa Nowak, Jan S.Pietras, Renata Grotowska. 
  
Przewodniczący Krzysztof Mucha zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  12 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 1 głos. 
Uchwała została podjęta. 

Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie:  
wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 
inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki 
do realizacji w latach 2012 - 2014. (chodnik w ul.Zdunów). 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Krzysztof Mucha poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.3.3. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie:  planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek Fałęcki na 2014 rok. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Krzysztof Mucha zamknął dyskusję. 



Przewodniczący Krzysztof Mucha poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.4. 
Oświadczenia i komunikaty. 

 
Ustalono terminy posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy IX tj: 
Komisji Edukacji , Kultury i Sportu- 16.04.2014r. (środa) godz.18,00 
Komisji Polityki Społecznej i Mieszkalnictwa- 16.04.2014r. (środa) godz.19,00 
Komisja Bezpieczeństwa – 16.04.2014r. (środa) godz. 17,00. 
 

Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras – zwrócił się do zebranych z prośbą o 
zgłoszenie się osoby na moderatora dzielnicowego w ramach budżetu 
obywatelskiego. Zgłoszona została jedna osoba tj. Radna Renata Grotowska, 
natomiast można podać dwie osoby z Rady Dzielnicy. 

Brak zgłoszeń. 

Członek Zarządu Renata Grotowska – przekazała informację dotyczące spotkań z 
mieszkańcami w ramach budżetu obywatelskiego. 

I spotkanie inicjujące  – 8 maja br.  Gimnazjum Nr 24, 

II spotkanie – 15 maja br.  w Klubie „Borsuczek”, 

III spotkanie – 29 maja br. w   Gimnazjum Nr 24. 

 

Radna Anna Świerta – zwróciła uwagę, że nie ma zaplanowanego spotkania z 
mieszkańcami na terenie „starych” Łagiewnik.  

Członek Zarządu Renata Grotowska – nic nie stoi na przeszkodzie , aby Pani 
Radna uaktywniła mieszkańców, można zorganizować spotkanie na tym terenie. 

Wszystko zależy od aktywności Radnych. 

  

Radny Marek Kocajda – poruszył temat przywrócenia znaku „zakaz zatrzymywania 
się „  - zakręt ul.Zdunów – Okrzei. 
 
Ad.5  
Wobec zrealizowanego porządku obrad sesję zamknął ok. godz.21,30 
Przewodniczący Krzysztof Mucha. 
 
Protokołowała:  
J.Knapik       Przewodniczył:      

Przewodniczący  
           Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
           Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
        Krzysztof Mucha 
 


